
Zápis	  ze	  7.	  schůze	  VV	  ČŽL	  v	  roce	  2015	  

Místo:	  restaurace	  Wine	  Food	  Market,	  Praha	  5	  

Datum:	  9.	  září	  2015	  

Prezence:	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Veronika	  Brychcínová	   prezidentka	  ČŽL	  
Lenka	  Pešková	   člen	  VV	  
Alice	  Veselá	   člen	  VV	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Kateřina	  Došlá	   člen	  KK	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Kristýna	  Richterová	   vedoucí	  KoPRo	   	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Iveta	  Drbohlavová	   člen	  VV	  
Omluvena:	  	  	  	  	  	  	  	  	  Barbora	  Vinařová	   člen	  VV	  
	  
	  

1. Databáze	  členů	  	  
K.	  Došlá	  informovala	  členy	  VV	  ohledně	  nové	  databáze	  všech	  členů	  lakrosu	  
Nové	  členy	  je	  nutné	  hlásit	  pomocí	  nové	  přihlášky,	  která	  je	  na	  webu	  pod	  záložkou	  registrace.	  
	  

2. Zápisy	  na	  webu	  lakroska.cz	  
VV	  rozhodlo,	  že	  kontrola	  zápisů	  ze	  zápasů	  na	  webu	  bude	  spadat	  do	  povinností	  KK.	  	  
	  

3. Rozhodčí	  na	  ME	  
Již	  během	  ME	  byl	  VV	  informován	  o	  nutnosti	  zaplatit	  částku	  10.000,-‐	  Kč	  za	  rozhodčí	  v	  rámci	  
ME	  v	  Nymburce.	  Tato	  částka	  je	  již	  uhrazena.	  
	  

4. Česko-‐německý	  pohár	  
VV	  vyhlašuje	  výběrové	  řízení	  na	  organizátory	  Česko-‐německého	  poháru	  	  
v	  termínu	  2.	  –	  3.	  dubna	  2016.	  Prosíme	  zájemce,	  aby	  se	  hlásili	  do	  31.	  října.	  2015.	  
	  

5. Informace	  o	  průběhu	  mistrovství	  
VV	  prosí	  trenérky	  reprezentací	  B.	  Bažantovou	  a	  S.	  Barákovou	  o	  informace	  o	  průběhu	  
působení	  reprezentací	  na	  mistrovství.	  Informace	  je	  možné	  zaslat	  v	  písemné	  formě	  nebo	  
předat	  osobně	  na	  příští	  schůzi	  VV.	  
	  

6. Odstoupení	  	  SIS	  z	  podzimní	  části	  ligy	  
VV	  byl	  informován	  členy	  SIS	  o	  jejich	  postoji	  k	  poslednímu	  zápisu	  KPL,	  kde	  bylo	  stanoveno,	  že	  
tento	  tým	  musí	  zaplatit	  i	  za	  podzimní	  část	  ligy.	  VV	  bere	  toto	  na	  vědomí	  a	  doporučil	  týmu	  SIS,	  
aby	  se	  odvolal	  přímo	  na	  KPL.	  Tento	  problém	  se	  bude	  nadále	  řešit	  v	  rámci	  KPL	  a	  na	  další	  schůzi	  
VV.	  	  	  
	  

7. WEB	  lacrosse.cz	  
VV	  prosí	  Janu	  Palajíčkovou	  o	  zprávě	  o	  změnách	  provedených	  na	  webu	  od	  jejího	  jmenování	  do	  
funkce	  webmastera.	  Prosíme	  o	  zaslání	  zprávy	  mailem	  před	  konáním	  další	  schůze	  VV.	  Zároveň	  
bychom	  J.	  Palajíčkovou	  rády	  pozvaly	  na	  další	  schůzi,	  kde	  jednotlivé	  změny	  budeme	  moci	  
osobně	  prodiskutovat.	  
	  



DALŠÍ	  SCHŮZE	  VV	  SE	  BUDE	  KONAT	  12.	  ŘÍJNA	  2015	  V	  RESTAURACI	  SOKOLOVNA,	  PRAHA	  -‐	  RADOTÍN	  

	  

Dne	  16.	  9.	  2015	  zapsala	  Alice	  Veselá	  


